
 
PROTOKÓŁ  NR 81.2013   

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  
z dnia 04 kwietnia  2013.   

 
 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek     -   Przewodniczący Komisji 
2. Robert  Szydlik        -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Mirosław Sobczak   -   Członek Komisji  
4. Dariusz Kur             -   Czonek Komisji 
5. Tadeusz Sasin          -   Członek Komisji 
6. Mirosław Szczotka  -   Członek Komisji 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokółu z poprzedniego posiedzenia Komisji, 
2. Zapoznanie się z audytem przeprowadzonym w CKSiR w Tłuszczu, 
3. Rozpatrzenie skargi mieszkanki Jasienicy, 
4. Sprawy bieżące, 
5. Wolne wnioski.  
6. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
Ad1. Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji po odczytaniu został przyjęty. 
 
Ad2. Komisja zapoznała się z audytem ( bez załączników) przeprowadzonym w 
CKSiR w Tłuszczu, który będzie dołączony  jako załącznik do Protokołu z 
przeprowadzonej kontroli w CKSiR. 
 
Ad3. Przewodniczący Komisji zwrócił się do swojego zastępcy o dalsze 
prowadzenie posiedzenia Komisji w temacie  rozpatrzenia skargi mieszkanki 
Jasienicy, a sam udał się do Burmistrza po informacje na temat udostępnienia 
wynagrodzeń w Urzędzie za 2012 rok. 
Radny Robert Szydlik poinformował Komisję, że w odpowiedzi na pismo 
wystosowane do Pana Mariusza Dembińskiego, dyrektora ZGKiM w Tłuszczu 
w sprawie złożenia wyjaśnień  dotyczących skargi mieszkanki Jasienicy 
złożonej ustnie na XXI Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu w dniu 12 marca 2013   
związanej z odśnieżaniem drogi prywatnej, wpłynęła odpowiedź pisemna, która 
jest załącznikiem nr 1 do niniejszego protokołu. 
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Komisja po zapoznaniu się z wyjaśnieniami Pana dyrektora Dembińskiego i po 
przeprowadzeniu dyskusji  uznała, że odpowiedź jest wyczerpująca i na następne 
posiedzenie Komisji zostanie przygotowana odpowiedź dla mieszkanki Jasienicy 
na złożoną skargę. 
Radny Mirosław Szczotka zawnioskował, żeby Burmistrz pospieszył się z 
wykupywaniem tych ulic, bo takich ulic w Gminie jest wiele i takich skarg może 
być dużo więcej. Ta ulica mogłaby być już dawno wykupiona jako gminna, a tam 
mieszkają ludzie, którzy też płacą podatki.   
 
Ad4. Przewodniczący Komisji poinformował, że  Burmistrz nie może 
udostępnić wynagrodzeń w Urzędzie za 2012 roku, dopóki nie zostanie 
rozstrzygnięta w sądzie sprawa odnośnie ujawnienia wynagrodzenia prawnika.  
Pani prawnik jest zatrudniona w Urzędzie na umowę o pracę i dlatego Burmistrz 
musi czekać do rozstrzygnięcia sprawy, aby z tego tytułu nie  ponosić 
odpowiedzialności karnej.     
 
Radny Szydlik – znowu nie ma Burmistrza, a ja mam takie pytanie: „co sprawa 
sądowa ma wspólnego z naszym wnioskiem”, nie ma nic wspólnego, ponieważ 
po raz kolejny w zmodyfikowanym wniosku sugerowaliśmy, że jeśli są 
stanowiska pojedyncze, a stanowisko radcy prawnego jest pojedyncze, to żeby 
w informacji nam przekazanej nie nazywać tego stanowiska, tylko ująć je wśród 
innych pojedynczych stanowisk i nadać  dowolny numer np. 1,2,3 itd… 
Wytworzyła się dyskusja w tym temacie, radny Mirosław Sobczak 
zaproponował, żeby wystąpić na Sesji Rady z wnioskiem o wprowadzenie do 
planu Kontroli Komisji Rewizyjnej, przeprowadzenie kontroli w temacie 
wynagrodzeń w Urzędzie. 
Radny Robert Szydlik zasugerował, że w tym przypadku bardziej odpowiednia  
byłaby kontrola gospodarności środkami publicznymi.   
Komisja wniosek w tej sprawie sprecyzuje na kolejnym posiedzeniu.   
 
Komisja dyskutowała również na temat odbioru odpadów komunalnych w 
Gminie. 
Radny Mirosław Sobczak zasugerował, aby na każdym posiedzeniu Komisji 
zostały przedstawione przez Burmistrza  propozycje stawek podatku.  
W związku z rozstrzygniętym  przetargiem na zbiórkę odpadów komunalnych w 
gminie, Przewodniczący Rady organizuje spotkanie radnych z Burmistrzem w 
dniu 16 kwietnia 2013 r. o godzinie 16.00 w celu wypracowania wspólnego 
stanowiska odnośnie ustalenia stawek podatku śmieciowego w gminie. 
   
 Dyskusji została poddana również realizacja inwestycji – budowa budynku 
gimnazjum w Jasienicy. Komisja chce poznać stanowisko Burmistrza  odnośnie 
trudności związanych z odbiorem gimnazjum w Jasienicy i czy budynek 
zostanie otwarty przed 1 września 2013 roku. 
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Ad5. W wyniku przeprowadzonych dyskusji, Komisja zwraca się do Burmistrza 
z następującymi wnioskami: 
- o zaproszenie na najbliższą Sesje Rady Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy 
w Wołominie w celu udzielenia informacji na temat stanu bezrobocia w gminie 
Tłuszcz oraz sposobów jego przezwyciężania;  
- o pilne wyjaśnienie, jakie są trudności z odbiorem budynku gimnazjum w 
Jasienicy i jakie gmina podejmie kolejne działania zmierzające do załatwienia 
tej sprawy przed 1 września 2013 r; 
- wpisanie do Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania pn. budowa łącznika 
pomiędzy budynkiem szkolnym a salą gimnastyczną w Zespole Szkół w Mokrej 
Wsi oraz zabezpieczenie środków na ten cel w budżecie na rok 2014, zgodnie z 
wnioskiem radnej Aleksandry Świeżak; 
- zabezpieczenie środków na wykup gruntów pod ciąg pieszo-rowerowy wzdłuż 
drogi wojewódzkiej 634; 
- przekazanie do poszczególnych komisji propozycji stawek za śmieci i 
przeprowadzenie spotkania konsultacyjnego w ramach posiedzenia najbliższej 
Komisji Rewizyjnej zaplanowanej na 16 kwietnia godz. 15.30 ( jako jeden z 
punktów obrad- z udziałem Burmistrza, pracowników merytorycznych i 
radnych, którzy będą mogli wziąć udział w spotkaniu w tym terminie). 
  
Ad6.Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 16 kwietnia 2013 
roku godzina 15.30.  
  
 
Na tym protokół zakończono. 
Dokument utworzyła: Bożena Brzozowska                                
Dnia 9 kwietnia 2013 r.                                                
                                                                              Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                   Tadeusz Groszek                                                      


